

國立中興大學生物醫學研究所
National Chung Hsing University Institute of Biomedicine
博士班資格考口試評分單
Doctoral Qualifying Examination Oral Exam Score Sheet

學年度第 學期 Academic year, Fall / Spring Semester

應試人資料 Student information		成績 Score (printed please)
姓名 Name		
學號 Student ID		
系所 Department		
考試日期 Date of Defense	年 月 日 YYYY/MM/DD	

一、資格考口試，由口試委員以不記名方式評分，由主持人負責就各委員所評分數加總平均，作為口試成績。

二、資格考試以 70 分為及格，唯若有三分之一以上委員評定不及格，則以不及格論，不復平均。

三、本評分單由各系所自行存查。

一、The qualification examination interview shall be scored anonymously by the interview committee members. The chairperson is responsible for summing and averaging the scores given by the committee members, which will serve as the interview grade.

二、The passing score for the qualification examination is 70. However, if more than one-third of the committee members rate the candidate as failing, the result shall be deemed a failure without averaging.

三、This score sheet shall be kept by each department itself.

國立中興大學生物醫學研究所
National Chung Hsing University Institute of Biomedicine
博士班資格考口試評分單
Doctoral Qualifying Examination Oral Exam Score Sheet

學年度第 學期 Academic year, Fall / Spring Semester

應試人資料 Student information		成績 Score (printed please)
姓名 Name		
學號 Student ID		
系所 Department		
考試日期 Date of Defense	年 月 日 YYYY/MM/DD	

一、資格考口試，由口試委員以不記名方式評分，由主持人負責就各委員所評分數加總平均，作為口試成績。

二、資格考試以 70 分為及格，唯若有三分之一以上委員評定不及格，則以不及格論，不復平均。

三、本評分單由各系所自行存查。

一、The qualification examination interview shall be scored anonymously by the interview committee members. The chairperson is responsible for summing and averaging the scores given by the committee members, which will serve as the interview grade.

二、The passing score for the qualification examination is 70. However, if more than one-third of the committee members rate the candidate as failing, the result shall be deemed a failure without averaging.

三、This score sheet shall be kept by each department itself.